
Udsatterådsmøde 10. september 2013  

Fraværende: Jack 

1. referat godkendt 

2. dagsorden godkendt 

3. tandlæge hjælp 

Frank orienterede om det møde, som har været afholdt på Rådhuset med henblik på at få lov til at 

bruge en af de kommunale tandklinikker til tandbehandlingstilbud til de udsatte. En af de 3 frivillige 

tandlæger deltog i mødet.  Mødet var ikke opløftende da der ikke umiddelbart var nogen løsning på 

problemet omkring adgang til en tandklinik.  

Det blev besluttet at Frank arbejder videre med sagen. 

4. Valgmøde for socialt udsatte 

Alle partier undtagen venstre har meldt positivt tilbage omkring deltagelse i valgmøde på 

Solstrålen, 30. oktober kl. 18.30. Dagbladet og Elbobladet kommer. Der hænges plakater op på 

væresteder, biblioteker mv.  

Efter afstemning blev det vedtaget af forsøge at få Lisbeth Zornig  som ordstyrer – hun har 

tilkendegivet at hun gerne kommer hvis kalenderen tillader det.  

5. økonomi – der blev stillet spørgsmålstegn ved brug af 17.000 kr. til konsulentbistand til 

årsrapporten. Formanden medbringer regningsbilag til næste møde.  

6. Udsatterådet efter valget. Punktet har været diskuteret før men der var enighed om at understrege 

at der ligger en konflikt i at være formand og kommunalt ansat og man derfor fremover bør finde 

en anden løsning.  

7. Høringssvar udarbejdet og sendt 

8. evt. Der blev ytret ønske om tal for hvor mange døgnbehandlinger der har været i 2013 – borger på 

krisecenter skal ikke være med i beregningen. Yderligere ønskes der tal for hvor mange aktive sager 

der har være i misbrugscenteret i henholdsvis 2012 og 2013.  

Frank kopiere aktivitetsbeskrivelser for Voksenservice 2014 og medbringer til næste møde.  

 

Næste møde afholdes 3. december kl. 15.00 – efter mødet er der julefrokost 

Hvis det er muligt afholdes næste møde i socialpsykiatrien da rådet gerne vil høre mere om hvad de 

laver og få en tættere tilknytning til psykiatrien.  


